
Zápis z jednání Školské rady FZŠ Brdičkova 

Datum: 25.06.2024
Místo: ZŠ Brdičkova
Přítomní účastníci:
 zástupci pedagogických pracovníků: Martina Hanslíková
    zástupci za rodič: Marie Mašková
    zástupci zřizovatele: Michal Drábek
 host: Kamila Hubalovská, ředitelka školy
Omluveni:
 Tomáš John, Tomáš Krejčí, Markéta Veselská

Program schůzky:
1) Přivítání
2) Podněty a připomínky z řad rodičů od zástupce rodičů p. Veselské
3) Poděkování  pedagogickým pracovníkům
4) Diskuze
 
Podněty a připomínky rodičů jsme projednali a snažili jsme se najít společné řešení.

Podněty od rodičů:

- Malé skříňky v jedné řadě (dvě nad sebou) a malý prostor pro žáky na převlékání.

Paní ředitelka vysvětlila, že velikost skříněk je dostačující, žáci nemají mít ve skříňkách 
zbytečné věci a mají si skříňky pravidelně uklízet. Kapacita prostor určených pro skříňky
neumožňuje zvětšení skříněk. Prostor je dostačující, děti se u skříněk střídají. Žáci také mají 
prostor na odkládání věcí ve svých kmenových učebnách. 

- Žáci ve vyšších ročnících mají těžké aktovky.

Těžké aktovky souvisí s výukou podle daných osnov MŠMT a výrobou učebnic pro
školy. Žáci nemusí nosit všechny učebnice najednou, jen potřebné a některé
učebnice si mohou nechávat ve škole.

- Modernizace tělocvičen

Zástupce zřizovatele objasnil problematiku poskytování  finančních prostředků Magistrátem 
hlavního města Prahy na provoz škol a financování oprav budov. Magistrátem nejsou 
uvolňovány tyto prostředky, jedná se o příliš vysokou částku. 
V blízké době proběhne rekonstrukce podlah a obložení v levé tělocvičně. Přibližná částka 
rekonstrukce je 1,5 mil. Kč. Na financování se podílí zřizovatel a škola.

Poděkování všem pedagogickým pracovníkům za konání školních akcí např. muzikál, školy 
v přírodě, školní zájezdy ad.

dne: 29.06.2024
zapsala: Marie Mašková


